
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 24. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 514

Ministeren bedes oplyse, hvor stor en del af de 600 mio. kr., (der med FL20 årligt er afsat

til løft af psykiatrien), der er brugt til konkrete løft af børne- og ungepsykiatrien? Opgørel-

sen bedes opgjort pr. region og med beskrivelse af hver enkelt initiativ. Spørgsmålet stil-

les som opfølgning på samråd den 24. september 2020, jf. samrådsspørgsmål R.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jane.Heitmann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anders Kronborg
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